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Sak 28/11    Godkjenning av møteinnkalling og sakskart  
 
Arkivsak: 201100011 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 28/11  
 
GODKJENNING AV MØTEINNKALLING OG SAKSKART  
 
 
 
 
 
 
 
 
 

Sak 29/11    Godkjenning av protokoll fra møtet 18.05.2011  
 
Arkivsak: 201100011 
Arkivkode: 026.2 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 29/11  
 
GODKJENNING AV PROTOKOLL FRA MØTET 18.05.2011  
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Sak 30/11    Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per 
mai 2011  
 
Arkivsak: 201000587 
Arkivkode: 323.9 
Saksbehandler: Trine Løvsjø 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 30/11  
Oppvekstkomite 14.06.11 41/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 92/11  
 
UTVIKLINGEN I ANTALL BARNEHAGEPLASSER, RAPPORTERING PER MAI 
2011  
 
Bakgrunn: 
I BU-sak 209/10, Bydelsdirektørens forslag til budsjett 2011, ble følgende verbalvedtak fattet: 
”Bydelsutvalget ber om skriftlig rapport på utviklingen i antall barnehageplasser to ganger i året, i 
forbindelse med hovedopptak, og i etterkant av at barnehageåret har startet opp”.  
 
Saksframstilling: 
Saksframlegget gir en gjennomgang av nye befolkningsprognoser for Oslo og fremtidig behov for 
barnehageplasser, samt aktuelle barnehageprosjekter/ -tomter. Saken angir avslutningsvis status for 
hovedopptak 2011 og venteliste til barnehageplass, løpende opptak.  
 
Nye befolkningsprognoser for Oslo kommune og behov for nye barnehageplasser   
Utviklings- og kompetanseetaten har lagt fram nye befolkningsprognoser for Oslo kommune. 
Prognosene viser at befolkningen i Oslo vokser, at veksten ser ut til å øke mest i Oslo Vest og Oslo 
Øst, innbefattet Bydel Østensjø, der en venter sterk vekst i antall barn i alderen 1 – 5 år. Tidligere 
prognoser har vist et synkende antall barn i alderen 0 – 5 år i bydelen.  
 
 2011 - prognoser 2010 - prognoser 
 1-2 år 3-5 år 1-5 år 1-2 år 3-5 år 1-5 år 
2011 1444 1947 3391 1389 1910 3299 
2012 1447 2003 3480 1323 1943 3266 
2013 1445 2030 3475 1284 1916 3200 
2014 1416 2123 3539 1287 1888 3175 
2015 1441 2112 3553 1287 1833 3120 
 
Oslo kommune er etter politisk vedtak ett opptaksområde, og behovet for barnehageplasser 
vurderes samlet. Byrådsavdeling for kultur og utdanning, KOU, vurderer til en hver tid Oslo 
kommunes samlede behov for barnehageplasser, og prognoser for befolkningsfremskrivningen i 
bydelen og i byen, hvilke midlertidige barnehager bydelen har, og når disse kan avvikles. 
Oppsummeringen etter hovedopptak 2010 viste at indre by manglet barnehageplasser, mens enkelte 
bydeler som Søndre Nordstrand hadde ledig kapasitet. Bydel Østensjø tildelte barnehageplass i 
egen bydel til alle søkere som bor i bydelen og som hadde lovfestet rett til plass. Etter 
hovedopptaket 2010 var det ledige plasser til barn uten lovfestet rett til plass. 
Helhetlige vurderinger foretatt i KOU i etterkant av hovedopptak 2010, pekte i retning av at 
utfordringer mht barnehageplasser var størst i indre by, og følgelig er det p.t. ikke planlagt nye 
barnehageprosjekter i regi av Oslo kommune i bydelen. 
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I befolkningsprognosen vil barnetallet i Bydel Østensjø øke fram mot år 2016, og dermed øker også 
behovet for barnehageplasser. Hovedutfordringen med å nå full behovsdekning er å finne fram til et 
utbyggingsnivå som fjerner ventelistene, men ikke fører til overkapasitet. Prognosene anslår at 
bydelen med dagens kapasitet vil ha behov for flere barnehageplasser enn prosjekter som er på 
trappene, vil gi. For å avhjelpe behovet ble det i Oslo kommunes budsjett 2011 vedtatt at 
midlertidige barnehagelokaler ikke avvikles før kommunen kan tilby plass til flere søkere enn 
de som omfattes av lovfestet rett til barnehageplass.  
Med utgangspunkt i antall barn bosatt i bydelen i 2011, 3391 barn mellom 1-5 år, og antall barn 
med plass i barnehage per 30.04.2011, 2840 barn, tilsvarer dette en dekningsprosent på 83,75 
%. Ved å bruke Oslo kommunes måltall for 2011 med dekningsprosent på 87 %, vil behovet for 
nye barnehageplasser innen utgangen av 2011 være 150 plasser. Det vil i hovedsak være behov 
for plasser for småbarn. 
 
Bydel Østensjø jobber tett sammen med KOU for nye prosjekter som kan gi en økning i antall 
barnehageplasser i bydelen.  
 
Permanente prosjekter som ferdigstilles i 2011 
Bøler menighetsbarnehage 
I forbindelse med nye Bøler kirke vil Bøler menighetsbarnehage flytte inn i nye lokaler og utvide 
med 9 småbarnsplasser. Oppstart er planlagt i august 2011. 
 
Planlagte/ mulige prosjekter i perioden 2012 – 2015 
Haakon Tveters vei 8  
Trygge Barnehager har kjøpt tomt hvor det planlegges bygging av en barnehage med inntil 90 
plasser. Prosjektet hadde som mål å være klart til oppstart august 2012, men Trygge Barnehager 
opplyser nå at barnehagen tidligst kan være ferdig for oppstart vinteren 2013. Utbygger er i ferd 
med å oversende planskisse for omregulering av tomten til formål barnehage til Plan- og 
bygningsetaten. Det er stort behov for nye barnehageplasser i området.  
 
Vassenga barnehage 
I forbindelse med rehabilitering av Vassenga barnehage, er det planlagt en utvidelse av barnehagen. 
Generalforsamlingen i Tveita borettslag må gi sin tilslutning til rehabiliteringen, før den kan 
realiseres. Rehabiliteringen er planlagt å bli gjennomført sommerhalvåret 2012 og vil etter planen 
gi 45 nye barnehageplasser fra høsten 2012. Vassenga barnehage eies av OBOS, og driftes av 
Bydel Østensjø. Barnehagen tar opp barn både fra Bydel Alna og Bydel Østensjø.  
 
Steinerbarnehage på Bøler 
Representanter fra Steinerbarnehagen har vært i kontakt med bydelen. De ønsker å starte en 
Steinerbarnehage i Bøler samfunnshus med plass for inntil 54 barn. Drifter har sammen med 
arkitekt bedt om forhåndskonferanse med Plan- og bygningsetaten, for klargjøring av om og når 
barnehagen eventuelt kan realiseres.  
 
Oppsal senter 
Planforslag til offentlig ettersyn for Oppsal senter - Haakon Tveters vei 88 - 98 - har det vært til 
høring. I saken ligger det et forslag til barnehage med plass til inntil 72 barn. Om og når planen 
med den foreslåtte barnehagen blir realisert, er ikke avklart. Planforslaget oversendes for 
politisk behandling 30.06.2011. 
 
Midlertidige prosjekter  
Haraløkka barnehage, paviljong  
Haraløkka paviljong barnehage har brukstillatelse til 01.07.2014 og vil driftes hele perioden.  
 
Rønningjordet paviljong  
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Rønningjordet paviljong har brukstillatelse til 01.01.2014 og vil driftes hele perioden. Barnehagen 
driftes som del av Rønningjordet barnehage. 
 
Manglerud idrettsbarnehage, Lopperud paviljong,  
Idrettsbarnehager AS har leiekontrakt til 01.07.2011, og ønsker å drive barnehage her ut 
leieperioden. Paviljongen har brukstillatelse for samme periode.  
Det er søkt om forlenget brukstillatelse for paviljongen hos Plan- og bygningsetaten, da 
Byrådsavdeling for kultur og utdanning og Bydel Østensjø ser at det fortsatt er behov for de 72 
plassene paviljongen kan gi. Før nyetablering i lokalene må det foreligge forlenget brukstillatelse 
fra Plan- og bygningsetaten. Det ligger an til at bydelen skal drifte barnehagen. 
 

Andre prosjekter som er omtalt tidligere 
Barnehage i forbindelse med idrettsanleggene på Manglerud  
Manglerud Star planlegger å bygge en barnehage i tilknytning til idrettsanleggene på Manglerud. 
Mye tyder på at denne barnehagen ligger langt fram i tid, da prosjektet vil kreve dispensasjon fra 
flere lovverk.  
 
Avvikling av midlertidige prosjekter  
Søndre Skøyen barnehage 
Bydel Østensjø har leid lokaler til barnehagedrift i Søndre Skøyen kapell. Godkjenning fra Plan- og 
bygningsetat og leiekontrakt går ut 31.07.2011. Søndre Skøyen barnehage avvikles innen samme 
dato. I møte med representanter for Søndre Skøyen kapell 23.05.2011 framkom det at eier ønsker å 
ha barnehage i lokalene fortsatt. De vil søke om tillatelse fra Plan- og bygningsetaten, og er på 
utkikk etter ny drifter. 
 

Hovedopptak 
Hovedopptak 2011 vil bli avsluttet i nær framtid. Når søknadsfristen for barnehageplass gikk ut 
01.03.2011 var det 587 søkere med lovfestet rett til barnehageplass, jf. § 12a Rett til plass i 
barnehage: ”Barn som fyller ett år senest innen utgangen av august det året det søkes om 
barnehageplass, har etter søknad rett til å få plass i barnehage fra august i samsvar med denne 
loven med forskrifter”. 472 av søkerne var barn under 3 år og 115 var barn over 3 år. I tillegg 
kommer 90 søkere som er barn uten lovfestet rett til barnehageplass, det vil si at barna er født 
01.09.2010 eller senere. 

Resultat av hovedopptak per 26.05.2011 er at 10 barn under 3 år og ingen barn over 3 år med 
lovfestet rett til barnehageplass står på søkerliste uten tilbud og uten plass. 73 barn uten 
lovfestet rett til barnehageplass står på søkerlista. Når hovedopptaket er avsluttet, vil det foregå 
løpende opptak. 

Det ligger an til at bydelen, tredje år på rad, vil kunne tilby barnehageplass i egen bydel for 
barn med lovfestet rett til barnehageplass. 

Søkerliste 
Per dags dato er det 43 søkere over 3 år og 172 under 3 år som ikke er med i hovedopptaket, 
som ikke har lovefestet rett til plass. Disse er dels søkere som er født etter 31.08.2010, dels 
søkere som har søkt etter fristen til hovedopptaket, og som søker plass innen 31.12.2011. Disse 
vil være aktuelle til eventuelle plasser som frigjøres til løpende opptak. 

 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak 
Saken Utviklingen i antall barnehageplasser, rapportering per mai 2011, tas til orientering. 
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Tove Stien /s        Tommy Grotterød /s 
bydelsdirektør        avdelingssjef 
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Sak 31/11    Skolebehovsplan - rullering  
 
Arkivsak: 200900385 
Arkivkode: 412 
Saksbehandler: Torunn Nyrnes 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Ungdomsrådet 14.06.11  
Oppvekstkomite 14.06.11 46/11  
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 31/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 97/11  
 
Tidligere vedtak i saken: 
 
Vedtak fra tidligere behandling(er) mangler. 
 
SKOLEBEHOVSPLAN - RULLERING  
Dokumentet er ikke ferdigbehandlet. Ettersendes/omdeles i møtet. 
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Sak 32/11    Delegasjon av myndighet for behandling av uttalelser til 
søknad om skjenkebevillinger ved ferieavvikling sommeren 2011.  
 
Arkivsak: 201100298 
Arkivkode: 945.5 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 32/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 103/11  
 
DELEGASJON AV MYNDIGHET FOR BEHANDLING AV UTTALELSER TIL 
SØKNAD OM SKJENKEBEVILLINGER VED FERIEAVVIKLING SOMMEREN 
2011.  
 
Bakgrunn: 
Det vises til brev av 25.05.2011 fra Næringsetaten vedrørende en tilbakemelding på hvordan 
bydelen vil behandle uttalelser fra sosialtjeneste ift. søknad om skjenkebevillinger når det ikke 
avholdes bydelsutvalgsmøter. 
 
Saksframstilling: 
Næringsetaten registrerer at flere av bydelsutvalgene i sommersesongen ikke avholder 
bydelsutvalgsmøter. Etaten ber av den grunn om en tilbakemelding fra hver enkelt bydel på 
hvordan behandlingen av uttalelsene fra sosialtjeneste i forhold til søknad om skjenkebevilling i 
denne perioden vil bli ivaretatt. 
 
Det vises til viktigheten av at det ikke blir flere måneders opphold i forhold til behandling av 
forespørsel om uttalelse. Etaten har saksbehandlingstid normert til inntil 60/90 dager for søknad 
om skjenkebevilling inklusiv høringsprosessen etter alkohollovens § 1-7 andre ledd. Etaten 
mottar fortløpende søknader om ny skjenkebevilling der bevillingssøker ikke kan drifte 
virksomheten før søknad om skjenkebevilling er innvilget. Videre følger det av alkoholloven § 
1-10 at ny bevillingssøker ikke kan drive på eiers bevilling mer enn 4 måneder. Ved utløp av 
denne fristen faller skjenkebevillingen bort, jf. alkohollovens § 1-10. Det er således viktig at 
bydelene ved behandling av forespørsel om uttalelse i sommersesongen ikke overstiger 
behandlingstiden med mer enn 1 måned. 
 
Administrasjonens vurderinger: 
For å unngå at bydelen ved behandling av forespørsel om uttalelse i sommersesongen ikke 
overstiger behandlingstiden med mer enn 1 måned, foreslås det at bydelsutvalget delegerer 
fullmakt til å avgi uttalelser til skjenkebevillinger som skal behandles i perioden med 
ferieavvikling sommeren 2011 til bydelsdirektøren. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 

1. Bydelsutvalget gir bydelsdirektøren fullmakt til å avgi uttalelser til søknader om 
skjenkebevillinger som skal behandles i den perioden bydelsutvalget avvikler ferie 
sommeren 2011. 

2. Bydelsdirektøren legger fram sak om eventuelle høringsuttalelser behandlet etter 
sommerfullmakt på bydelsutvalgsmøtet 19.09.2011. 
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Tove Stien /s         Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør         bydelsoverlege 
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Sak 33/11    Kunngjøring av planforslag til offentlig ettersyn - Tor 
Jonssons veg 9  
 
Arkivsak: 200900654 
Arkivkode: 512 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 33/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 104/11  
 
KUNNGJØRING AV PLANFORSLAG TIL OFFENTLIG ETTERSYN - TOR 
JONSSONS VEG 9  
 
Bakgrunn: 
Det vises til planforslag til offentlig ettersyn, Tor Johnsons veg 9 fra Plan- og bygningsetaten. 
 
Saksframstilling: 
Byantikvaren foreslår området omregulert til bebyggelse og anlegg – boligbebyggelse. Det 
legges en hensynssone for bevaring av kulturmiljø over hele eiendommen, inkludert frukthage 
på østre del. 
Hensikten er å bevare bebyggelse og omkringliggende hage, som er prioritert i Verneplan for 
Akergårdene. Forslaget åpner for et tilbygg på 20 m2 BRA i tilknytning til eksisterende 
våningshus.  
 
Tidligere vedtak i saken: 
Bydelsutvalget har i møte 14.06.2010, i sak 119/10 ”Varsel om oppstart av reguleringsarbeid 
Tor Jonssons veg 9 – Myrvold”, fattet følgende vedtak: 
 

1. ”Omregulering av Tor Jonssons veg 9 fra Byggeområde for boliger til arealformål 
Bebyggelse og anlegg med sone med angitte særlige hensyn (kulturmiljø) – hensynssone 
C tilsluttes. 

2. Bydelsutvalget ønsker å bemerke at Myrvold gård, ifølge eier, aldri har vært en 
husmannsplass. 

3. Etter opplysninger om at dette ikke er en husmannsplass bes byantikvaren vurdere en 
ekstra gang om dette er verneverdig.” 

 
Byantikvarens kommentarer til bydelsutvalgets vedtak: 
”Det er positivt at bydelsutvalget støtter omreguleringen for å sikre kulturmiljøet på Myrvoll, 
og det er Byantikvarens vurdering at det tidligere har ligget en husmannsplass under Østensjø 
gård kalt Myhrevaald på eiendommen. Dette er basert på Riksantikvarens SEFRAK-
registrering, datert 24.10.95. Myrvolls verneverdi er videre knyttet til at plassen er et godt 
bevart mindre småbruk (selveierbruk etter at Arnesen kjøpte Myrvoll i 1893). Svært mange 
husmannsplasser har på et tidspunkt gått over til å bli selveierbruk, etter vår vurdering også 
Myrvoll. Bygningene som står igjen i dag har en typologi og størrelse som i stor grad er 
representative for den typen bruk. Planforslaget vil sikre dette miljøet, med bygningene, tunet 
og hagen, samtidig som det åpnes for et mindre tilbygg mot sør. Det åpnes for at hovedhuset 
skal kunne rehabiliteres og fortsatt være i bruk som bolig, gjerne for nåværende eier. Vi antar at 
muligheten for tilskudd (ved søknad til BYA) øker som følge av regulering til bevaring.” 
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Plan- og bygningsetatens foreløpige konklusjon: 
”Bakgrunnen for reguleringsarbeidet er at Myrvold er listet i Verneplan for Akergårdene som 
er en av eiendommene som prioriteres bevart, delvis begrunnet i at den er en av få gjenværende 
husmannsplasser i Oslo. Ved forhåndsvarslingen av planen er det imidlertid kommet flere 
bemerkninger om at Myrvoll ikke er en husmannsplass, men et selveierbruk fra slutten av 
1800-tallet. Byantikvaren erkjenner at eksisterende bebyggelse er fra et selveierbruk etablert ca 
1890, men fastholder at det tidligere lå en husmannsplass under Østensjø gård på stedet. I 
planforslaget er eiendommens verneverdi derfor ikke lenger knyttet til dens historie som 
husmannsplass, da det er lite igjen av sporene fra den tiden. Begrunnelsen for bevaring er nå til 
dels at den er av få gjenværende, delvis godt bevarte selveierbruk i Oslo, og dels at den er en 
gjenværende rest av tidligere jordbruks- og kulturlandskap på Bøler. Pbe mener begrunnelsen 
for å bevare eiendommen er svekket når eksisterende bygninger likevel ikke er knyttet til dens 
funksjon som husmannsplass noe som var et viktig argument for at den ble omfattet av 
verneplan for Akergårdene. De gjenværende bygningene har i følge Byantikvaren imidlertid 
høy bevaringsverdi. Våningshuset i enkel sveitserstil er fra 1890-årene og godt bevart til tross 
for ar det har generelt vedlikeholdsbehov. Uthuset er fra tidlig 1900-tall og klassifisert som et 
uthus med trekk av stabbur. Denne type bebyggelse er ikke unik i Oslo og tunet som helhet 
fremstår etter etatens mening ikke lenger godt bevart i og med at driftsbygningen sør for 
våningshuset ble revet i 1970-årene.  
Å bevare denne eiendommen som den er, gir større utslag på kulturminneregnskapet enn hva en 
evt. to nye eneboliger vil få av utslag for boligsituasjonen i Oslo. Ut i fra en slik betraktning vil 
en kunne forsvare å bevare hele eiendommen og det kulturmiljøet den representerer fremfor å 
opprettholde muligheten for å bygge to nye boliger som gjeldende regulering åpner for. For eier 
av eiendommen vil det rimeligvis stille seg annerledes. Dette er imidlertid tilfellet i svært 
mange spørsmål om bevaring. I dette tilfellet er det ikke åpenbart hvor verneverdiene ligger. 
Dersom bebyggelse, tun og hage hadde utgjort en husmannsplass, ville det være riktig å bevare 
hele eiendommen. Eksisterende bebyggelse er derimot ikke knyttet til husmannsplassen som 
engang lå der, og en bevaring må begrunnes i at eksisterende bebyggelse representerer et godt 
bevart småbruk fra rundt forrige århundreskifte. Vernehensynene er altså ikke like sterke som 
dersom den opprinnelige bebyggelsen fortsatt hadde stått. Båndlegging av hele eiendommen 
kan derfor ikke forvares. Hagen bidrar til å gi hus og tun en grønn ramme, men dette vil i stor 
grad kunne opprettholdes dersom en tillater et mindre nybygg på østre del av eiendommen. Det 
er mange store grønne områder i nærheten av eiendommen, og bevaring av hagen kan derfor 
ikke begrunnes i at den er en slags siste rest i et ellers nedbygget nærmiljø. Plan- og 
bygningsetaten kan derfor ikke anbefale en omregulering til bevaring.” 
 
Administrasjonens vurderinger: 
Ut i fra ovennevnte er administrasjonen enig i Plan- og bygningsetatens foreløpige konklusjon 
om at det ikke er nok tungtveiende grunner til å båndlegge hele eiendommen til bevaring. 
Eksisterende bebyggelse er ikke unik for Oslo, og er ikke så godt bevart da driftsbygningen sør 
for våningshuset ble revet i 1970-årene.Vernehensynene er ikke like sterke som dersom den 
opprinnelige bebyggelsen fortsatt hadde stått og dersom det hadde vært en husmannsplass. 
Bydel Østensjø anbefaler ikke planforslaget.  
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Bydel Østensjø slutter seg til Plan- og bygningsetaten sin vurdering om at det ikke lenger er 
nok tungtveiende grunner til å båndlegge hele eiendommen til bevaring. Vernehensynene er 
ikke like sterke som dersom den opprinnelige bebyggelsen fortsatt hadde stått og dersom det 
hadde vært en husmannsplass. Bydel Østensjø anbefaler ikke planforslaget.  
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Tove Stien /s        Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør        bydelsoverlege 
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Sak 34/11    Søknad om ny salgsbevilling - Shayana dagligvare, 
Haakon Tveters vei 27  
 
Arkivsak: 201100298 
Arkivkode: 945.5 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 34/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 105/11  
 
SØKNAD OM NY SALGSBEVILLING - SHAYANA DAGLIGVARE, HAAKON 
TVETERS VEI 27  
 
Bakgrunn: 
Det vises til oversendelse av detaljskjema fra Næringsetaten vedrørende søknad om ny 
salgsbevilling fra Vijayarajah Vijayaratnam ved Shayana dagligvare, Haakon Tveters vei 27. 
 
Saksframstilling: 
I h.h.t alkohollovens § 1-7 a kan kommunen ved vurderingen av om bevilling bør gis bl.a. legge 
vekt på antallet salgs- og skjenkesteder, stedets karakter, beliggenhet, målgruppe, trafikk- og 
ordensmessige forhold, næringspolitiske hensyn og hensynet til lokalmiljøet for øvrig.  
 
Oslo kommune har ikke satt begrensninger i antall serverings- og skjenkesteder, eller fastsatt 
områdebegrensninger eller regulert konseptvurderinger.  
 
Det vises til alkohollovens § 1-7 og det bes om at bydelen som sosialtjeneste, jf. 
sosialtjenesteloven § 3-2, uttaler seg om stedets karakter og oversender kopier av eventuelle 
klager på støy og uro. 
 
Forhold som reguleres av Plan- og bygningsloven og Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven 
er ikke relevant ift. vurdering av alkohollovens §§ 1-7 og 1-7 a. 
  
Med bakgrunn i ovenstående ber Næringsetaten at bydelsutvalget så snart som mulig, og senest 
tre uker innen mottakelsen av dette brev, avgir en uttalelse i forhold til søknaden. 
Saksbehandler hos Næringsetaten er informert om at saken vil bli behandlet i 
bydelsutvalgsmøtet 20.06.2011. 
 
Administrasjonens vurderinger: 
Søknaden gjelder ny salgsbevilling i dagligvareforretning. Administrasjonen har ikke mottatt 
klager over ordensmessige eller trafikale forhold fra politiet eller andre instanser. 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Vijayarajah Vijayaratnam ved Shayana dagligvare, Haakon 
Tveters vei 27, anbefales. 
 
 
Tove Stien /s         Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør         bydelsoverlege 
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Sak 35/11    Søknad om serverings- og skjenkebevilling grunnet 
eierskifte av Pizzaplaneten Restaurant, Plogveien 6  
 
Arkivsak: 201100298 
Arkivkode: 945.5 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 35/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 106/11  
 
SØKNAD OM SERVERINGS- OG SKJENKEBEVILLING GRUNNET EIERSKIFTE 
AV PIZZAPLANETEN RESTAURANT, PLOGVEIEN 6  
 
Det vises til oversendelse av detaljskjema fra Næringsetaten vedrørende søknad om serverings- 
og skjenkebevilling fra Pizza Planeten AS grunnet eierskifte ved Pizzaplaneten Restaurant, 
Plogveien 6. 
 
Saksframstilling: 
I h.h.t alkohollovens § 1-7 a kan kommunen ved vurderingen av om bevilling bør gis bl.a. legge 
vekt på antallet salgs- og skjenkesteder, stedets karakter, beliggenhet, målgruppe, trafikk- og 
ordensmessige forhold, næringspolitiske hensyn og hensynet til lokalmiljøet for øvrig.  
 
Oslo kommune har ikke satt begrensninger i antall serverings- og skjenkesteder, eller fastsatt 
områdebegrensninger eller regulert konseptvurderinger.  
 
Det vises til alkohollovens § 1-7 og det bes om at bydelen som sosialtjeneste, jf. 
sosialtjenesteloven § 3-2, uttaler seg om stedets karakter og oversender kopier av eventuelle 
klager på støy og uro. 
 
Forhold som reguleres av Plan- og bygningsloven og Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven 
er ikke relevant ift. vurdering av alkohollovens §§ 1-7 og 1-7 a. 
  
Med bakgrunn i ovenstående ber Næringsetaten at bydelsutvalget så snart som mulig, og senest 
tre uker innen mottakelsen av dette brev, avgir en uttalelse i forhold til søknaden. 
 
Administrasjonens vurderinger: 
Administrasjonen har ikke mottatt klager over ordensmessige eller trafikale forhold fra politiet 
eller andre instanser vedrørende serveringsstedet. 
 
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om serverings- og skjenkebevilling fra Pizza Planeten AS grunnet eierskifte ved 
Pizzaplaneten Restaurant, Plogveien 6, anbefales. 
 
 
 
Tove Stien /s        Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør        bydelsoverlege 
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Sak 36/11    Søknad om ny salgsbevilling - Kiwi 490 Ryen, 
Ryensvingen 3  
 
Arkivsak: 201100298 
Arkivkode: 945.5 
Saksbehandler: Eigil Lunden 
 
Saksgang Møtedato Saknr 
Bydelsutvikling, Miljø- og Kulturkomite 14.06.11 36/11  
Bydelsutvalget 20.06.11 107/11  
 
SØKNAD OM NY SALGSBEVILLING - KIWI 490 RYEN, RYENSVINGEN 3  
 
Bakgrunn: 
Det vises til oversendelse av detaljskjema fra Næringsetaten vedrørende søknad om ny 
salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved Kiwi 490 Ryen, Ryensvingen 3. 
 
Saksframstilling: 
I h.h.t alkohollovens § 1-7 a kan kommunen ved vurderingen av om bevilling bør gis bl.a. legge 
vekt på antallet salgs- og skjenkesteder, stedets karakter, beliggenhet, målgruppe, trafikk- og 
ordensmessige forhold, næringspolitiske hensyn og hensynet til lokalmiljøet for øvrig.  
 
Oslo kommune har ikke satt begrensninger i antall serverings- og skjenkesteder, eller fastsatt 
områdebegrensninger eller regulert konseptvurderinger.  
 
Det vises til alkohollovens § 1-7 og det bes om at bydelen som sosialtjeneste, jf. 
sosialtjenesteloven § 3-2, uttaler seg om stedets karakter og oversender kopier av eventuelle 
klager på støy og uro. 
 
Forhold som reguleres av Plan- og bygningsloven og Diskriminerings- og tilgjengelighetsloven 
er ikke relevant ift. vurdering av alkohollovens §§ 1-7 og 1-7 a. 
  
Med bakgrunn i ovenstående ber Næringsetaten at bydelsutvalget så snart som mulig, og senest 
tre uker innen mottakelsen av dette brev, avgir en uttalelse i forhold til søknaden.  
 
Administrasjonens vurderinger: 
Søknaden gjelder ny salgsbevilling i ny dagligvareforretning som er planlagt åpnet i slutten av 
juli.  
 
Bydelsdirektørens forslag til vedtak: 
Søknad om ny salgsbevilling fra Oslofjordmat AS ved Kiwi 490 Ryen, Ryensvingen 3, 
anbefales. 
 
Tove Stien /s         Kari Bjørneboe /s 
bydelsdirektør         bydelsoverlege 
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